
 

Gemeenteraad van Helmond Blz. 1 
Bijlage 16  

 

 
Vragen van gemeenteraadsleden Gemeenteraad 

 
Onderwerp: 
 

Zaterdagmarkt in het geding? 

Datum 14 april 2020 
Partij: BachPlus 
  
Bijlage: 16 
Ingekomen brief griffie: 13 april 2020 
Antwoord college 17 april 2020 

 

Geachte leden van het college,  

Afgelopen zaterdag 11 april is de zaterdagmarkt gesloten in verband met grote toeloop. We hebben 
begrepen dat hierbij de emoties hoog opgelopen zijn. Hoewel er in deze bijzondere tijd begrip is voor een 
dergelijke rigoureuze ingreep, is de vraag of gemeente Helmond hierop niet beter had kunnen anticiperen. 
De markt in Helmond is een wekelijks terugkerend fenomeen waar veel mensen hun inkopen doen, ook nu 
er sinds kort alleen nog alleen producten te koop zijn die voorzien in de primaire levensbehoefte. Voor de 
marktkooplieden vormt de markt daarbij een belangrijke bron van inkomsten. Zij hebben tijdig maatregelen 
getroffen waarbij de geadviseerde afstand tussen mensen niet in het geding komt. We zien bijna overal in 
onze stad dat winkeliers beleid hebben ten aanzien van het aantal mensen dat tegelijkertijd in de winkel 
aanwezig mag zijn; daar waar een grotere toeloop te verwachten is, bijvoorbeeld in supermarkten, zien we 
een vorm van bewaking aan de voordeur waarbij bezoekers alleen op aanwijzing naar binnen mogen. 
In onze optiek zou ook gemeente Helmond, bij de zaterdagmarkt kunnen zorgen voor gereguleerde toegang 
bijvoorbeeld door een omheining van de markt, zeker met het relatief beperkte aantal kramen op dit moment. 
 
Vraag aan het college: 
Is onze gemeente bereid om maatregelen te treffen voor een gereguleerde toegang zodat de zaterdagmarkt 
als belangrijk evenement voor inwoners en inkomstenbron voor kooplieden gehandhaafd kan blijven? 
 
Wij zien uw antwoord graag tegemoet. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Namens Bach Plus 
Ine Warmerdam 
 

 
 
 
Antwoord van het college van burgemeester en wethouders: 
 
Naar aanleiding van uw bovengenoemde brief, delen wij u het volgende mede: 
 
Over de weekmarkt is de afgelopen weken het nodige te doen geweest. Wij vinden het belangrijk dat de 
markt door kan gaan omdat veel mensen daar hun eerste levensbehoeften kopen. Het is in feite een winkel 
in de open lucht die, mits aan de richtlijnen van het RIVM wordt voldaan, open kan blijven. Dit is in regionaal 
verband zo afgesproken. Daarbij is ook afgesproken dat op de markt alleen voedsel verkocht mag worden; 
non-food kramen zijn sinds een aantal weken niet meer toegestaan.  
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Er zijn diverse maatregelen getroffen om te zorgen dat de markt verantwoord door kan gaan. De kramen 
staan verder uit elkaar en er wordt op allerlei manieren opgeroepen om je aan de regels te houden. De 
afgelopen weken is dat goed gegaan. Tot afgelopen zaterdag. Toen werd het rond 12.30 uur te druk, 
vermoedelijk omdat veel mensen Paasinkopen wilden doen. We hebben de markt toen moeten sluiten.  
 
In de dagen daarna is er in overleg met marktkooplieden, handhavers en andere betrokkenen gekeken naar 
aanvullende maatregelen om de markt op een verantwoorde manier door te kunnen laten gaan. Er is een 
aantal maatregelen genomen:  

• De markt wordt verdeeld in drie segmenten: Ameideplein, Noord Koninginnewal en Markt tot aan de 

kiosk. Daardoor is een grotere oppervlakte beschikbaar voor hetzelfde aantal kramen. 

• Tussen de drie segmenten zijn overloopmogelijkheden waar mensen even kunnen wachten als het 

bij de kramen te druk is.  

• Er wordt per segment in de gaten gehouden hoe het gaat. Wordt het te druk, dan wordt dat segment 

afgesloten met dranghekken en mogen er geen extra bezoekers in totdat het weer rustiger is.  

• De coördinatie van de handhaving is in handen van de afdeling Veiligheid en Naleving. Er zijn twee 

boa’s, twee marktmeesters en vier mensen van het marktondersteuningsteam (die normaal ingezet 

worden bij promotie) beschikbaar om toe te zien op de naleving van de regels. Verder zijn er met de 

marktkooplui afspraken gemaakt over de communicatie. Van hen wordt verwacht dat zij actief 

meehelpen bij het handhaven van de regels.  

• Er zijn korte lijnen met de politie. Indien nodig kunnen zij snel aanwezig zijn. 

Uiteraard zullen wij komende zaterdag monitoren hoe het gaat. Wij hebben er vertrouwen in dat met deze 
aanvullende maatregelen bezoekers op een verantwoorde manier hun inkopen op de markt kunnen blijven 
doen. 
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